
 

 

 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZKY AKČNÍHO TÝMU SZŠ DNE 5.2.2024 

Přítomní:  

Kovalská Monika, koordinátor programu, zástupce ředitele pro MŠ 

Vostalová Jaroslava – vedoucí Šj 

Bartůňková Eva, Studená Kateřina - kuchařky  

Bc. Šrámková - rodič  

Bc. Kovalská Kristina – pedagog 

 

 

 

 

 

 

Místo: Mateřská škola KAMARÁD Nové Veselí, Na Výsluní 286, 592 14 Nové Veselí 

Datum: 5.2.2024, čas 12:45 hod. 

 

PROGRAM: 

1. Přivítání všech 

2. Ohlédnutí za uplynulým obdobím – obhajoba stříbra 2024 

3. Vize a plány do budoucna – vzdělávání, mapa dodavatelů, jídelníčky komentované 

4. Diskuse 

 

Ad 1) Monča přivítala přítomné v novém roce a na schůzce, která se konala po delší pauze, covidové 

pauze. Seznámila se změnami v osazenstvu – Marky přechází na zástupce rodičů (je maminkou 

Vladěnky) a za pedagogy je nominována Tinka, coby mladý potenciál        

Ad 2) Uplynulé období od 9/2021 do 1/2024 zhodnotila jako velmi dobré a úspěšné 

- Spolupráce všech v programu – provoz, vzdělávání, školní jídelna, stravování 

- Komunitní akce, které jsou zároveň i osvětovými akcemi 

Monča Marky Jaruška Káťa Evča Tinka 



- Příspěvky na sociálních sítích Facebook 

- Dobrá spolupráce s místními dodavateli 

- Vzdělávání o jídle na třídách (cesta jídla) 

- Praktické činnosti na třídách – vaření a pečení 

- Práce na zahradě, pěstování, sklizeň, zpracování 

- Farmářské trhy 

- Rodinné akce – květnový bylinkový workshop 

- Získání grantu Jedlá školní zahrada 

- Úspěšná obhajoba stříbrného certifikátu – poděkování Jarušce za podklady a všem za 

spolupráci 

Ad 3) Analýza k obhajobě je na webu školky, naše školka uspěla a je řazena k těm inspirativním. 

Několik doporučení ohledně nápojů – změnit dodavatele šťáv nebo dohodnout řadu produktů bez 

cukru – což se podařilo       . LC Rosa Ostrov n/O. coby rodinná firma, se kterou spolupracujeme již 

dlouho, reflektovala na náš požadavek o neslazené sirupy cukrem. Další obhajoba v roce 2026 – 

uvidíme, zda se nám podaří posunout se ke zlatému certifikátu. Příští setkání věnujeme kritériím pro 

zlato a k diskusi, co se dá. 

Ad 4) V diskusi jsme se zabývali větší účastí na vzdělávání – využít seminářů, resp.webinářů SZŠ, 

změnou mapy dodavatelů – Marky, komentované jídelníčky – možnost využít webu Jíme zdravě a 

jejich jednoduché infografiky, účasti na listopadové konferenci SZŠ 

Zapsala: Monika Kovalská 


